
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.12.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.16.2021 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 22.11.2021 odbyło się spotkanie w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 2022. 

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Wiesław Kołakowski, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pan Przemysław Pokład, Pan Roman 

Wilczyński, Pan Sebastian Różycki, Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Elżbieta Musiałek, Pan 

Wojciech Szefner, Pan Roman Rakowski oraz sołtysi wsi Okunin Pani Aneta Rabcewicz, wsi 

Górzykowo Pan Maciej Kaliczyński i wsi Brzezie k. Sulechowa Pan Artur Lepka. 

2. W dniu 01.12.2021 odbyło się drugie spotkanie w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 

2022. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Roman Rakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, Pan Stanisław Kaczmar. 

3. W dniu 03.12.2021 odbył się pogrzeb ojca radnej Rady Miejskiej Pani Elżbieta Musiałek. 

Na pogrzebie Radę Miejską reprezentowali II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Przemysław Pokład, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Wojciech 

Szefner, Pan Roman Wilczyński, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak i Pan Wiesław 

Kołakowski. 

4. W 14.12.2021 odbył się pogrzeb mamy wieloletniego pracownika Urzędu Miejskiego 

Wydziału Oświaty Pana Tomasza Zygmunta. Na uroczystościach pogrzebowych Radę Miejską 

reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radny Pan 

Miłosz Brodzikowski. 

5. W dniu 13.12.2021 odbyło się spotkanie w siedzibie GDDKiA w Zielonej Górze 

zorganizowane przez radnego Sejmiku Województwa Lubuskiego i doradcę Wojewody 

Lubuskiego Pana Kazimierza Łatwińskiego w sprawie możliwości budowy drogi od mostu w 

Pomorsku w kierunku drogi S3 wraz z budową z drogi S3 Sulechów-Północ. W spotkaniu 

udział wzięli Poseł na Sejm RP Pan Jerzy Materna, Wiceprezydent miasta Zielona Góra Pan 

Krzysztof Kaliszuk, Burmistrz Sulechowa Pan Wojciech Sołtys, Burmistrz Czerwieńska Pan 

Piotr Iwanus, członek zarządu Powiatu Pan Mirosław Andrasiak, reprezentanci Sejmiku 

Województwa Lubuskiego Pan Paweł Tonder i Pan Sławomir Kotylak oraz radny Powiatu 

Zielonogórskiego Pan Ryszard Górnicki. W spotkaniu Radę Miejską w Sulechowie 

reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki.  

6. W dniu 13.12.2021 odbyły się przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego uroczystości 

związane ze uczczeniem 40-tej rocznicy wprowadzenia stanu wojennego w Polsce. W 

uroczystościach udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz 

radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak.  

7. W dniu 17.12.2021 odbyło się spotkanie w sprawie zmian w uchwałach w sprawie ustalenia 

zasad wypłacania diet dla radnych i sołtysów Gminy Sulechów. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Jan Rerus, Pan 

Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr 

Bodnar, Pan Przemysław Pokład, Pani Elżbieta Musiałek. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

8. W dniu 20.12.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Stanisław Kaczmar, Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Bodnar, Pan Piotr Bodnar, 

Pani Elżbieta Musiałek. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje w okresie od końca maja 2021 roku: 

1. Wniosek radnego Piotra Miszkiewicza o ujęcie zadań w budżecie gminy Sulechów na rok 

2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą 

o wyrażenie w tej sprawie stanowiska. 

2. Odpis wyroku WSA w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Sulechowie nr 

0007.416.2017 z dnia 25 września 2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w obrębach geodezyjnych: Górki Małe, Cigacice i Górzykowo. Odpis 

przekazałem Państwu radnym. 

3. W dniu 15 listopada 2021 r. Pan Burmistrz przedłożył projekt budżetu na rok 2022. Projekt 

ten przekazałem Państwu radnym. 

4. Odpowiedź Burmistrza na wniosek mieszkańców ulicy Anyżowej. Odpowiedź przekazałem 

Państwu radnym. 

5. Pismo Starosty Powiatu Świebodzińskiego informujące o udzielonych dotacjach. Pismo 

przekazałem Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Pismo mieszkańca miejscowości Obłotne w sprawie budowy linii oświetleniowej. Pismo 

przekazałem Państwu radnym. Mieszkańcowi udzieliłem odpowiedzi, którą przekazałem także 

Państwu radnym do wiadomości. 

7. Do wiadomości otrzymaliśmy pismo Wspólnoty Mieszkaniowej w sprawie demontażu ławki 

znajdującej się w pobliżu jednego z punktów handlowych. Pismo przekazałem Państwu 

radnym. W tej sprawie wystąpiłem do Komendanta Komisariatu Policji z zapytaniem o ilość 

zgłoszeń i interwencji w tym miejscu. Otrzymaną odpowiedź przekazałem Państwu radnym. 

8. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkańca w sprawie inwestycji na 

targowisku miejskim w Sulechowie. Odpowiedź przekazałem mieszkańcowi oraz Państwu 

radnym. 

9. Pismo mieszkańca w sprawie polityki transportowej. Pismo oraz moją odpowiedź w tej 

sprawie przekazałem Państwu radnym do wiadomości. 

10. Wniosek klubu Radych Prawa i Sprawiedliwości w sprawie przyjęcia oświadczenia o 

wyrażeniu poparcia i solidarności z żołnierzami Wojska Polskiego, funkcjonariuszami Policji i 

Straży Granicznej strzegącymi suwerenności naszego kraju poprzez ochronę nienaruszalności 

granicy polsko - białoruskiej. Projekt uchwały przekazałem panu Burmistrzowi celem 

zatwierdzenia go pod względem formalno-prawnym. Uchwałę w przedmiotowej sprawie 

wprowadziłem do porządku obrad. Stanowisko merytoryczne Burmistrza Sulechowa dotyczące 

projektu uchwały przekazałem Państwu radnym. 

11. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za listopad 2021 r. Sprawozdanie 

przekazałem Państwu radnym. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie w roku 

2021 r. Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym a także wprowadziłem je jako jeden z 

punktów do porządku obrad sesji w dniu 21 grudnia 2021 r. 

13. Uprzejmie Państwa informuję, iż z dniem 8 grudnia 2021 Klub Radnych Platforma. 

Nowoczesna Koalicja Obywatelska zmienił nazwę na Koalicja Obywatelska RP. 

14. Pismo Wojewody Lubuskiego dotyczące tworzenia i funkcjonowania młodzieżowych rad. 

Pismo przekazałem Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15. Negatywna Opinia Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sulechów 

uchwalonego uchwałą nr 0007.385.2021 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 15 września 2021 

r. Opinię przekazałem Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


